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PROTOKÓŁ NR XXV/20 

z posiedzenia XXV sesji Rady Miejskiej 

w dniu 3 grudnia 2020 r. 
 

 

Obrady XXV sesji Rady Miejskiej w Wyszkowie, zgodnie z art. 15 zzx Ustawy o szczególnych 

rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych 

chorób zakaźnych oraz wywołanych nimi sytuacji kryzysowych (t. j. Dz. U. z 2020 r., poz. 1842), 

odbyły się w trybie. 

Obrady rozpoczęto 3 grudnia 2020 r. o godz. 10:00, a zakończono o godz. 15:40 tego samego 

dnia. Porządek obrad XXV sesji Rady Miejskiej radni otrzymali w ustawowym terminie wraz 

z materiałami sesyjnymi i projektami uchwał. 

W posiedzeniu wzięło udział 20 radnych. Jeden radny nieobecny. 

Obecni: 

1) Radosław Biernacki, 

2) Monika Bieżuńska, 

3) Mariola Brzezińska, 

4) Dariusz Glinka, 

5) Bogdan Roman Kuchta, 

6) Danuta Kukwa, 

7) Czesław Lach, 

8) Andrzej Tadeusz Lewandowski, 

9) Bogdan Osik, 

10) Waldemar Marian Paradowski, 

11) Elżbieta Piórkowska, 

12) Piotr Pokraśniewicz, 

13) Andrzej Mirosław Powierza, 

14) Wojciech Zbigniew Rojek, 

15) Adam Szczerba, 

16) Mateusz Śniadała, 

17) Marek Zdzisław Tauter, 

18) Paweł Turek, 

19) Grzegorz Wyszyński, 

20) Eugeniusz Zaremba. 

Nieobecny: 

1) Jan Abramczyk. 
 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

1) Grzegorz Nowosielski – Burmistrz Wyszkowa, 

2) Aneta Kowalewska- Z-ca Burmistrza, 

3) Anna Gołębiewska – Sekretarz, 

4) Małgorzata Pisanko – Adwokat,  

5) Dariusz Korczakowski – Skarbnik, 
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6) Iwona Kozon – Naczelnik Wydziału Zagospodarowania Przestrzennego i Gospodarki 

Nieruchomościami, 

7) Edyta Wittich – Naczelnik Wydziału Promocji, Kultury i Sportu, 

8) Żaneta Kozak – Naczelnik Wydziału Rozwoju, 

9) Robert Garbarczyk – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Mieszkalnictwa i Rolnictwa, 

10) Sławomir Cieślak – Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych, 

11) Adam Mróz – Naczelnik Wydziału Inwestycji i Bezpieczeństwa, 

12) Robert Augustyniak – Naczelnik Wydziału Informatyzacji i Ochrony Danych Osobowych; 

13) Adrian Sielski – Informatyk, 

14) Katarzyna Bloch – Specjalista ds. obsługi jednostek pomocniczych, 

15) Bożena Czerwińska – Główny Specjalista ds. obsługi Rady Miejskiej, 

16) Sołtysi oraz Przewodniczący Rad Osiedlowych (zgodnie z listą obecności).  
 

Ad. 1. 

Obradom sesji przewodniczyła Przewodnicząca Rady Miejskiej – P. Elżbieta Piórkowska. Przywitała 

Pana Burmistrza, Z-cę Burmistrza, Panią Mecenas, Panią Sekretarz, naczelników wydziałów, radnych 

oraz wszystkich, którzy online śledzą przebieg sesji. Następnie w oparciu o podpisaną przez radnych 

listę obecności stwierdziła quorum, pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji i uchwał. 
 

Ad.2. 

Przewodnicząca Rady zwróciła się z zapytaniem, czy ktoś z uprawnionych, obecnych na posiedzeniu, 

chciałby wnieść uwagi bądź propozycje zmian porządku obrad?  

Uwag do porządku obrad nie zgłoszono. 
 

Porządek obrad przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie obrad. 
2. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmian porządku obrad. 
3. Informacje Przewodniczącej Rady. 
4. Sprawozdanie z działalności Burmistrza między sesjami. 
5. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1) uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki, Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 
i Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Wyszków na rok 2021; 

2) uchwalenia Rocznego programu współpracy Gminy Wyszków z organizacjami pozarządowymi 
oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego 
i o wolontariacie na 2021 rok; 

3) Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Wyszków; 
4) szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów 

komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów; 
5) nadania nazwy drodze wewnętrznej położonej w miejscowości Świniotop; 
6) nadania nazw drogom wewnętrznym położonym w miejscowości Kamieńczyk; 
7) nadania nazwy drodze wewnętrznej położonej w miejscowości Leszczydół-Nowiny; 
8) nadania nazwy drodze wewnętrznej położonej w miejscowości Leszczydół-Podwielątki; 
9) wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie przetargu nieruchomości gruntowej, stanowiącej 

własność Gminy Wyszków; 
10) wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie przetargu nieruchomości gruntowej, stanowiącej 

własność Gminy Wyszków; 
11) wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie przetargu nieruchomości gruntowej, stanowiącej 

własność Gminy Wyszków; 
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12) wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie przetargu nieruchomości gruntowej, stanowiącej 
własność Gminy Wyszków; 

13) przyjęcia „Informacji o zgłoszonych żądaniach wynikających z ograniczenia bądź 
uniemożliwienia korzystania z nieruchomości lub obniżenia wartości nieruchomości w związku 
z uchwaleniem planów miejscowych oraz o  wydanych decyzjach wynikających ze zbycia 
nieruchomości, których wartość wzrosła w związku z uchwaleniem planów miejscowych”; 

14) ustalenia wysokości stawek procentowych opłaty adiacenckiej; 
15) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy 

Wyszków dla wybranych terenów położonych w miejscowościach: Tulewo, Tulewo Górne, 
Rybno, Rybienko Nowe, Rybienko Stare, Leszczydół - Nowiny, Leszczydół - Pustki, Leszczydół 
Stary, Leszczydół - Podwielątki, Łosinno; 

16) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy 
Wyszków dla wybranych terenów położonych w miejscowościach: Lucynów, Deskurów, 
Tumanek, Skuszew, Kamieńczyk; 

17) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Wyszkowa dla 
działek obszaru przemysłowego położonego przy ulicy Leśnej; 

18) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Wyszkowa dla 
wybranych działek położonych przy ulicach: 11 Listopada, Pułtuskiej, Generała Józefa 
Sowińskiego, Ratuszowej, Komisji Edukacji Narodowej, Szpitalnej, Zapole, Złotych Kłosów, 
3 Maja oraz Alei Róż (CZĘŚĆ 2); 

19) ustalenia wysokości diet przewodniczących organów wykonawczych jednostek pomocniczych 
oraz zasad zwrotu kosztów podróży służbowych; 

20) wystąpienia Gminy Wyszków ze Związku Gmin Wiejskich Rzeczypospolitej Polskiej; 
21) udzielenia dotacji Samodzielnemu Publicznemu Zespołowi Zakładów Opieki Zdrowotnej 

w Wyszkowie; 
22) obniżenia średniej ceny skupu żyta przyjmowanej jako podstawa obliczania podatku rolnego 

na obszarze gminy Wyszków; 
23) uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2020-2028; 
24) zmian w budżecie Gminy Wyszków na 2020 r. 

6. Raport z realizacji Programu Rozwoju Gminy Wyszków na lata 2016-2020. 
7. Informacje o wynikach analizy oświadczeń majątkowych za 2019 r., dokonanej przez Naczelnika 

Urzędu Skarbowego. 
8. Sprawy różne. 
9. Zamknięcie obrad. 
 

 

Ad. 3. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poinformowała, że protokół z sesji Rady Miejskiej 

z 29 października 2020 r. został wyłożony w Biurze Rady i zamieszczony na stronie Urzędu 

Miejskiego. Uwag do protokołu nie wniesiono.  
 

Ad. 4. 

Burmistrz – P. Grzegorz Nowosielski przedstawił Sprawozdanie z działalności Burmistrza między 

sesjami (załącznik nr 2 do protokołu).  
 

Ad. 5. 

Zgodnie z porządkiem obrad, Rada przystąpiła do rozpatrywania projektów uchwał. 
 

1) P. Sławomir Cieślak – Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych przedstawił projekt 

uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki, Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Wyszków na rok 2021. 
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Przewodnicząca Rady poprosiła o opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie przedstawionego 

projektu uchwały. 

Opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radna - P. Danuta Kukwa poinformowała, że Komisja Finansów i Gospodarki nie zajmowała się 

projektem uchwały. 

Radny – P. Wojciech Rojek poinformował, że Komisja Promocji i Kultury nie zajmowała się 

projektem uchwały. 

Radny – P. Grzegorz Wyszyński przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw Społecznych. 

Radny – P. Eugeniusz Zaremba poinformował, że Komisja Rozwoju Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania 

Środków Zewnętrznych nie zajmowała się projektem uchwały. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad powyższym projektem uchwały. 

W dyskusji głos zabrali: 

 Radny – Bogdan Osik, 

 Naczelnik Sławomir Cieślak. 

Po wyczerpaniu listy mówców, Przewodnicząca zamknęła dyskusję. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie, 

a następnie poddała projekt pod głosowanie. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Radosław Biernacki, Monika Bieżuńska, Mariola Brzezińska, Dariusz Glinka, Bogdan Roman Kuchta, 

Danuta Kukwa, Czesław Lach, Andrzej Tadeusz Lewandowski, Bogdan Osik, Waldemar Marian 

Paradowski, Elżbieta Piórkowska, Piotr Pokraśniewicz, Mirosław Andrzej Powierza, Wojciech 

Zbigniew Rojek, Adam Szczerba, Mateusz Śniadała, Marek Zdzisław Tauter, Paweł Turek, Grzegorz 

Wyszyński, Eugeniusz Zaremba. 

NIEOBECNI (1) 

Jan Abramczyk. 

Radni w wyniku głosowania jawnego przyjęli do realizacji uchwałę Nr XXV/297/20 w sprawie 

uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki, Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

i Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Wyszków na rok 2021. 
 

2) P. Edyta Wittich – Naczelnik Wydziału Promocji, Kultury i Sportu przedstawiła projekt uchwały 

w sprawie uchwalenia Rocznego programu współpracy Gminy Wyszków z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie na 2021 rok. 

Przewodnicząca Rady poprosiła o opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie przedstawionego 

projektu uchwały. 

Opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radna - P. Danuta Kukwa poinformowała, że Komisja Finansów i Gospodarki nie zajmowała się 

projektem uchwały. 

Radny – P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

Radny – P. Grzegorz Wyszyński przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw Społecznych. 
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Radny – P. Eugeniusz Zaremba poinformował, że Komisja Rozwoju Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania 

Środków Zewnętrznych nie zajmowała się projektem uchwały. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad powyższym projektem uchwały. 

W dyskusji głos zabrali: 

 Radny – Bogdan Osik, 

 Naczelnik - Edyta Wittich 

 Radny - Bogdan Osik 

 Naczelnik - Edyta Wittich 

 Radny - Bogdan Osik 

 Naczelnik - Edyta Wittich 

 Radny - Bogdan Osik 

 Naczelnik - Edyta Wittich 

 Radny - Bogdan Osik 

 Naczelnik - Edyta Wittich 

 Radny - Bogdan Osik 

 Naczelnik – Edyta Wittich. 

Po wyczerpaniu listy mówców, Przewodnicząca zamknęła dyskusję. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie, 

a następnie poddała projekt pod głosowanie. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Radosław Biernacki, Monika Bieżuńska, Mariola Brzezińska, Dariusz Glinka, Bogdan Roman Kuchta, 

Danuta Kukwa, Czesław Lach, Andrzej Tadeusz Lewandowski, Bogdan Osik, Waldemar Marian 

Paradowski, Elżbieta Piórkowska, Piotr Pokraśniewicz, Mirosław Andrzej Powierza, Wojciech 

Zbigniew Rojek, Adam Szczerba, Mateusz Śniadała, Marek Zdzisław Tauter, Paweł Turek, Grzegorz 

Wyszyński, Eugeniusz Zaremba. 

NIEOBECNI (1) 

Jan Abramczyk. 

Radni w wyniku głosowania jawnego przyjęli do realizacji uchwałę Nr XXV/298/20 w sprawie 

uchwalenia Rocznego programu współpracy Gminy Wyszków z organizacjami pozarządowymi 

oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego 

i o wolontariacie na 2021 rok. 
 

3) P. Robert Garbarczyk – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Mieszkalnictwa 

i Rolnictwa przedstawił projekt uchwały w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na 

terenie Gminy Wyszków.  

Przewodnicząca Rady poprosiła o opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie przedstawionego 

projektu uchwały. 

Opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radna - P. Danuta Kukwa przedstawiła pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

Radny – P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 
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Radny – P. Grzegorz Wyszyński przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw Społecznych. 

Radny – P. Eugeniusz Zaremba przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz 

Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad powyższym projektem uchwały. 

W dyskusji głos zabrali: 

 Radna - Elżbieta Piórkowska 

 Naczelnik - Robert Garbarczyk 

 Radny - Bogdan Osik 

 Radna - Elżbieta Piórkowska 

 Radny - Adam Szczerba 

 Naczelnik - Robert Garbarczyk 

 Radny - Radosław Biernacki 

 Radny - Bogdan Osik 

 Radny - Marek Zdzisław Tauter 

 Naczelnik - Robert Garbarczyk 

 Radny - Bogdan Osik 

 Radny - Eugeniusz Zaremba 

 Naczelnik - Robert Garbarczyk 

 Radny - Bogdan Osik 

 Naczelnik - Robert Garbarczyk 

 Radna - Elżbieta Piórkowska. 

Po wyczerpaniu listy mówców, Przewodnicząca zamknęła dyskusję. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie, 

a następnie poddała projekt pod głosowanie. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Radosław Biernacki, Monika Bieżuńska, Mariola Brzezińska, Dariusz Glinka, Bogdan Roman Kuchta, 

Danuta Kukwa, Czesław Lach, Andrzej Tadeusz Lewandowski, Bogdan Osik, Waldemar Marian 

Paradowski, Elżbieta Piórkowska, Piotr Pokraśniewicz, Mirosław Andrzej Powierza, Wojciech 

Zbigniew Rojek, Adam Szczerba, Mateusz Śniadała, Marek Zdzisław Tauter, Paweł Turek, Grzegorz 

Wyszyński, Eugeniusz Zaremba. 

NIEOBECNI (1) 

Jan Abramczyk. 

Radni w wyniku głosowania jawnego przyjęli do realizacji uchwałę Nr XXV/299/20 w sprawie 

Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Wyszków. 
 

4) P. Robert Garbarczyk – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Mieszkalnictwa 

i Rolnictwa przedstawił projekt uchwały w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia 

usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości 

i zagospodarowania tych odpadów. 
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Przewodnicząca Rady poprosiła o opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie przedstawionego 

projektu uchwały. 

Opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radna - P. Danuta Kukwa przedstawiła pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

Radny – P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

Radny – P. Grzegorz Wyszyński przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw Społecznych. 

Radny – P. Eugeniusz Zaremba przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz 

Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad powyższym projektem uchwały. 

Radni nie zabierali głosu w dyskusji. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie, 

a następnie poddała projekt pod głosowanie. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Radosław Biernacki, Monika Bieżuńska, Mariola Brzezińska, Dariusz Glinka, Bogdan Roman Kuchta, 

Danuta Kukwa, Czesław Lach, Andrzej Tadeusz Lewandowski, Bogdan Osik, Waldemar Marian 

Paradowski, Elżbieta Piórkowska, Piotr Pokraśniewicz, Mirosław Andrzej Powierza, Wojciech 

Zbigniew Rojek, Adam Szczerba, Mateusz Śniadała, Marek Zdzisław Tauter, Paweł Turek, Grzegorz 

Wyszyński, Eugeniusz Zaremba. 

NIEOBECNI (1) 

Jan Abramczyk. 

Radni w wyniku głosowania jawnego przyjęli do realizacji uchwałę Nr XXV/300/20 w sprawie 

szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych 

od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów. 
 

5) P. Iwona Kozon – Naczelnik Wydziału Zagospodarowania Przestrzennego i Gospodarki 

Nieruchomościami przedstawiła projekt uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej 

położonej w miejscowości Świniotop. 

Przewodnicząca Rady poprosiła o opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie przedstawionego 

projektu uchwały. 

Opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radna - P. Danuta Kukwa poinformowała, że Komisja Finansów i Gospodarki nie zajmowała się 

projektem uchwały. 

Radny – P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

Radny – P. Grzegorz Wyszyński poinformował, że Komisja Oświaty i Spraw Społecznych nie 

zajmowała się projektem uchwały. 

Radny – P. Eugeniusz Zaremba przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz 

Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad powyższym projektem uchwały. 

Radni nie zabierali głosu w dyskusji. 
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Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie, 

a następnie poddała projekt pod głosowanie. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Radosław Biernacki, Monika Bieżuńska, Mariola Brzezińska, Dariusz Glinka, Bogdan Roman Kuchta, 

Danuta Kukwa, Czesław Lach, Andrzej Tadeusz Lewandowski, Bogdan Osik, Waldemar Marian 

Paradowski, Elżbieta Piórkowska, Piotr Pokraśniewicz, Mirosław Andrzej Powierza, Wojciech 

Zbigniew Rojek, Adam Szczerba, Mateusz Śniadała, Marek Zdzisław Tauter, Paweł Turek, Grzegorz 

Wyszyński, Eugeniusz Zaremba. 

NIEOBECNI (1) 

Jan Abramczyk. 

Radni w wyniku głosowania jawnego przyjęli do realizacji uchwałę Nr XXV/301/20 w sprawie 

nadania nazwy drodze wewnętrznej położonej w miejscowości Świniotop. 
 

6) P. Iwona Kozon – Naczelnik Wydziału Zagospodarowania Przestrzennego i Gospodarki 

Nieruchomościami przedstawiła projekt uchwały w sprawie nadania nazw drogom wewnętrznym 

położonym w miejscowości Kamieńczyk. 

Przewodnicząca Rady poprosiła o opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie przedstawionego 

projektu uchwały. 

Opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radna - P. Danuta Kukwa poinformowała, że Komisja Finansów i Gospodarki nie zajmowała się 

projektem uchwały. 

Radny – P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

Radny – P. Grzegorz Wyszyński poinformował, że Komisja Oświaty i Spraw Społecznych nie 

zajmowała się projektem uchwały. 

Radny – P. Eugeniusz Zaremba poinformował, że Komisja Rozwoju Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania 

Środków Zewnętrznych nie zajmowała się projektem uchwały. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad powyższym projektem uchwały. 

Radni nie zabierali głosu w dyskusji. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie, 

a następnie poddała projekt pod głosowanie. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Radosław Biernacki, Monika Bieżuńska, Mariola Brzezińska, Dariusz Glinka, Bogdan Roman Kuchta, 

Danuta Kukwa, Czesław Lach, Andrzej Tadeusz Lewandowski, Bogdan Osik, Waldemar Marian 

Paradowski, Elżbieta Piórkowska, Piotr Pokraśniewicz, Mirosław Andrzej Powierza, Wojciech 

Zbigniew Rojek, Adam Szczerba, Mateusz Śniadała, Marek Zdzisław Tauter, Paweł Turek, Grzegorz 

Wyszyński, Eugeniusz Zaremba. 
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NIEOBECNI (1) 

Jan Abramczyk. 

Radni w wyniku głosowania jawnego przyjęli do realizacji uchwałę Nr XXV/302/20 w sprawie 

nadania nazw drogom wewnętrznym położonym w miejscowości Kamieńczyk. 
 

7) P. Iwona Kozon – Naczelnik Wydziału Zagospodarowania Przestrzennego i Gospodarki 

Nieruchomościami przedstawiła projekt uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej 

położonej w miejscowości Leszczydół-Nowiny. 

Przewodnicząca Rady poprosiła o opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie przedstawionego 

projektu uchwały. 

Opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radna - P. Danuta Kukwa poinformowała, że Komisja Finansów i Gospodarki nie zajmowała się 

projektem uchwały. 

Radny – P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

Radny – P. Dariusz Glinka poinformował, że Komisja Oświaty i Spraw Społecznych nie zajmowała się 

projektem uchwały. 

Radny – P. Eugeniusz Zaremba poinformował, że Komisja Rozwoju Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania 

Środków Zewnętrznych nie zajmowała się projektem uchwały. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad powyższym projektem uchwały. 

Radni nie zabierali głosu w dyskusji. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie, 

a następnie poddała projekt pod głosowanie. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Radosław Biernacki, Monika Bieżuńska, Mariola Brzezińska, Dariusz Glinka, Bogdan Roman Kuchta, 

Danuta Kukwa, Czesław Lach, Andrzej Tadeusz Lewandowski, Bogdan Osik, Waldemar Marian 

Paradowski, Elżbieta Piórkowska, Piotr Pokraśniewicz, Mirosław Andrzej Powierza, Wojciech 

Zbigniew Rojek, Adam Szczerba, Mateusz Śniadała, Marek Zdzisław Tauter, Paweł Turek, Grzegorz 

Wyszyński, Eugeniusz Zaremba. 

NIEOBECNI (1) 

Jan Abramczyk. 

Radni w wyniku głosowania jawnego przyjęli do realizacji uchwałę Nr XXV/303/20 w sprawie 

nadania nazwy drodze wewnętrznej położonej w miejscowości Leszczydół-Nowiny. 
 

8) P. Iwona Kozon – Naczelnik Wydziału Zagospodarowania Przestrzennego i Gospodarki 

Nieruchomościami przedstawiła projekt uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej 

położonej w miejscowości Leszczydół-Podwielątki. 

Przewodnicząca Rady poprosiła o opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie przedstawionego 

projektu uchwały. 

Opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radna - P. Danuta Kukwa poinformowała, że Komisja Finansów i Gospodarki nie zajmowała się 

projektem uchwały. 
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Radny – P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

Radny – P. Dariusz Glinka poinformował, że Komisja Oświaty i Spraw Społecznych nie zajmowała się 

projektem uchwały. 

Radny – P. Eugeniusz Zaremba poinformował, że Komisja Rozwoju Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania 

Środków Zewnętrznych nie zajmowała się projektem uchwały. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad powyższym projektem uchwały. 

Radni nie zabierali głosu w dyskusji. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie, 

a następnie poddała projekt pod głosowanie. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Radosław Biernacki, Mariola Brzezińska, Dariusz Glinka, Bogdan Roman Kuchta, Danuta Kukwa, 

Czesław Lach, Andrzej Tadeusz Lewandowski, Bogdan Osik, Waldemar Marian Paradowski, Elżbieta 

Piórkowska, Piotr Pokraśniewicz, Mirosław Andrzej Powierza, Wojciech Zbigniew Rojek, Adam 

Szczerba, Mateusz Śniadała, Marek Zdzisław Tauter, Paweł Turek, Grzegorz Wyszyński, Eugeniusz 

Zaremba. 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Monika Bieżuńska. 

NIEOBECNI (1) 

Jan Abramczyk. 

Radni w wyniku głosowania jawnego przyjęli do realizacji uchwałę Nr XXV/304/20 w sprawie 

nadania nazwy drodze wewnętrznej położonej w miejscowości Leszczydół-Podwielątki. 
 

Przewodnicząca Rady ogłosiła 10-minutową przerwę w obradach. 

Po zakończeniu przerwy, o godz. 11.43 Przewodnicząca Rady wznowiła obrady. 
 

9) P. Iwona Kozon – Naczelnik Wydziału Zagospodarowania Przestrzennego i Gospodarki 

Nieruchomościami przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie 

przetargu nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność Gminy Wyszków. (pow. 3.520 m²). 

Przewodnicząca Rady poprosiła o opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie przedstawionego 

projektu uchwały. 

Opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radna - P. Danuta Kukwa przedstawiła pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

Radny – P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

Radny – P. Grzegorz Wyszyński przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw Społecznych. 

Radny – P. Eugeniusz Zaremba przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz 

Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad powyższym projektem uchwały. 

Radni nie zabierali głosu w dyskusji. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie, 

a następnie poddała projekt pod głosowanie. 
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Wyniki głosowania: 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Radosław Biernacki, Monika Bieżuńska, Mariola Brzezińska, Dariusz Glinka, Bogdan Roman Kuchta, 

Danuta Kukwa, Czesław Lach, Andrzej Tadeusz Lewandowski, Bogdan Osik, Waldemar Marian 

Paradowski, Elżbieta Piórkowska, Piotr Pokraśniewicz, Mirosław Andrzej Powierza, Wojciech 

Zbigniew Rojek, Adam Szczerba, Mateusz Śniadała, Marek Zdzisław Tauter, Paweł Turek, Grzegorz 

Wyszyński, Eugeniusz Zaremba. 

NIEOBECNI (1) 

Jan Abramczyk. 

Radni w wyniku głosowania jawnego przyjęli do realizacji uchwałę Nr XXV/305/20 w sprawie 

wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie przetargu nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność 

Gminy Wyszków. 
 

10) P. Iwona Kozon – Naczelnik Wydziału Zagospodarowania Przestrzennego i Gospodarki 

Nieruchomościami przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie 

przetargu nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność Gminy Wyszków. (pow. 4.362 m²). 

Przewodnicząca Rady poprosiła o opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie przedstawionego 

projektu uchwały. 

Opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radna - P. Danuta Kukwa przedstawiła pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

Radny – P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

Radny – P. Grzegorz Wyszyński przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw Społecznych. 

Radny – P. Eugeniusz Zaremba przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz 

Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad powyższym projektem uchwały. 

Radni nie zabierali głosu w dyskusji. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie, 

a następnie poddała projekt pod głosowanie. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Radosław Biernacki, Monika Bieżuńska, Mariola Brzezińska, Dariusz Glinka, Bogdan Roman Kuchta, 

Danuta Kukwa, Czesław Lach, Andrzej Tadeusz Lewandowski, Bogdan Osik, Waldemar Marian 

Paradowski, Elżbieta Piórkowska, Piotr Pokraśniewicz, Mirosław Andrzej Powierza, Wojciech 

Zbigniew Rojek, Adam Szczerba, Mateusz Śniadała, Marek Zdzisław Tauter, Paweł Turek, Grzegorz 

Wyszyński, Eugeniusz Zaremba. 

NIEOBECNI (1) 

Jan Abramczyk. 
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Radni w wyniku głosowania jawnego przyjęli do realizacji uchwałę Nr XXV/306/20 w sprawie 

wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie przetargu nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność 

Gminy Wyszków. 
 

11) P. Iwona Kozon – Naczelnik Wydziału Zagospodarowania Przestrzennego i Gospodarki 

Nieruchomościami przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie 

przetargu nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność Gminy Wyszków. (pow. 4.960 m²). 

Przewodnicząca Rady poprosiła o opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie przedstawionego 

projektu uchwały. 

Opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radna - P. Danuta Kukwa przedstawiła pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

Radny – P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

Radny – P. Grzegorz Wyszyński przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw Społecznych. 

Radny – P. Eugeniusz Zaremba przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz 

Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad powyższym projektem uchwały. 

Radni nie zabierali głosu w dyskusji. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie, 

a następnie poddała projekt pod głosowanie. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Radosław Biernacki, Monika Bieżuńska, Mariola Brzezińska, Dariusz Glinka, Bogdan Roman Kuchta, 

Danuta Kukwa, Czesław Lach, Andrzej Tadeusz Lewandowski, Bogdan Osik, Waldemar Marian 

Paradowski, Elżbieta Piórkowska, Piotr Pokraśniewicz, Mirosław Andrzej Powierza, Wojciech 

Zbigniew Rojek, Adam Szczerba, Mateusz Śniadała, Marek Zdzisław Tauter, Paweł Turek, Grzegorz 

Wyszyński, Eugeniusz Zaremba. 

NIEOBECNI (1) 

Jan Abramczyk. 

Radni w wyniku głosowania jawnego przyjęli do realizacji uchwałę Nr XXV/307/20 w sprawie 

wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie przetargu nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność 

Gminy Wyszków. 
 

12) P. Iwona Kozon – Naczelnik Wydziału Zagospodarowania Przestrzennego i Gospodarki 

Nieruchomościami przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie 

przetargu nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność Gminy Wyszków. (pow. 6.540 m²). 

Przewodnicząca Rady poprosiła o opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie przedstawionego 

projektu uchwały. 

Opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radna - P. Danuta Kukwa przedstawiła pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

Radny – P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

Radny – P. Grzegorz Wyszyński przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw Społecznych. 
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Radny – P. Eugeniusz Zaremba przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz 

Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad powyższym projektem uchwały. 

Radni nie zabierali głosu w dyskusji. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie, 

a następnie poddała projekt pod głosowanie. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Radosław Biernacki, Monika Bieżuńska, Mariola Brzezińska, Dariusz Glinka, Bogdan Roman Kuchta, 

Danuta Kukwa, Czesław Lach, Andrzej Tadeusz Lewandowski, Bogdan Osik, Waldemar Marian 

Paradowski, Elżbieta Piórkowska, Piotr Pokraśniewicz, Mirosław Andrzej Powierza, Wojciech 

Zbigniew Rojek, Adam Szczerba, Mateusz Śniadała, Marek Zdzisław Tauter, Paweł Turek, Grzegorz 

Wyszyński, Eugeniusz Zaremba. 

NIEOBECNI (1) 

Jan Abramczyk. 

Radni w wyniku głosowania jawnego przyjęli do realizacji uchwałę Nr XXV/308/20 w sprawie 

wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie przetargu nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność 

Gminy Wyszków. 
 

13) P. Iwona Kozon – Naczelnik Wydziału Zagospodarowania Przestrzennego i Gospodarki 

Nieruchomościami przedstawiła projekt uchwały w sprawie przyjęcia "Informacji o zgłoszonych 

żądaniach wynikających z  ograniczenia bądź uniemożliwienia korzystania z nieruchomości lub 

obniżenia wartości nieruchomości w związku z uchwaleniem planów miejscowych oraz 

o wydanych decyzjach wynikających ze zbycia nieruchomości, których wartość wzrosła w związku 

z uchwaleniem planów miejscowych”. 

Przewodnicząca Rady poprosiła o opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie przedstawionego 

projektu uchwały. 

Opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radna - P. Danuta Kukwa przedstawiła pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

Radny – P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

Radny – P. Grzegorz Wyszyński przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw Społecznych. 

Radny – P. Eugeniusz Zaremba przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz 

Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad powyższym projektem uchwały. 

W dyskusji głos zabrali: 

• Radny - Adam Szczerba 

• Naczelnik - Iwona Kozon. 

Po wyczerpaniu listy mówców, Przewodnicząca zamknęła dyskusję. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie, 

a następnie poddała projekt pod głosowanie. 
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Wyniki głosowania: 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Radosław Biernacki, Monika Bieżuńska, Mariola Brzezińska, Dariusz Glinka, Bogdan Roman Kuchta, 

Danuta Kukwa, Czesław Lach, Andrzej Tadeusz Lewandowski, Bogdan Osik, Waldemar Marian 

Paradowski, Elżbieta Piórkowska, Piotr Pokraśniewicz, Mirosław Andrzej Powierza, Wojciech 

Zbigniew Rojek, Adam Szczerba, Mateusz Śniadała, Marek Zdzisław Tauter, Paweł Turek, Grzegorz 

Wyszyński, Eugeniusz Zaremba. 

NIEOBECNI (1) 

Jan Abramczyk. 

Radni w wyniku głosowania jawnego przyjęli do realizacji uchwałę Nr XXV/309/20 w sprawie 

przyjęcia "Informacji o zgłoszonych żądaniach wynikających z  ograniczenia bądź uniemożliwienia 

korzystania z nieruchomości lub obniżenia wartości nieruchomości w związku z uchwaleniem 

planów miejscowych oraz o  wydanych decyzjach wynikających ze zbycia nieruchomości, których 

wartość wzrosła w związku z uchwaleniem planów miejscowych”. 
 

14) P. Iwona Kozon – Naczelnik Wydziału Zagospodarowania Przestrzennego i Gospodarki 

Nieruchomościami przedstawiła projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek 

procentowych opłaty adiacenckiej. 

Przewodnicząca Rady poprosiła o opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie przedstawionego 

projektu uchwały. 

Opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radna - P. Danuta Kukwa przedstawiła pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

Radny – P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

Radny – P. Grzegorz Wyszyński przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw Społecznych. 

Radny – P. Eugeniusz Zaremba przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz 

Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad powyższym projektem uchwały. 

W dyskusji głos zabrali: 

• Radny - Paweł Turek 

• Naczelnik - Iwona Kozon 

• Radny - Paweł Turek 

• Naczelnik - Iwona Kozon 

• Radny - Paweł Turek 

• Radna - Elżbieta Piórkowska 

• Naczelnik - Iwona Kozon 

• Radny - Paweł Turek 

• Radny - Adam Szczerba 

• Radna - Monika Bieżuńska 

• Radny - Dariusz Glinka 

• Naczelnik - Iwona Kozon 

• Radny - Paweł Turek 
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• Radna - Danuta Kukwa 

• Naczelnik - Iwona Kozon 

• Adwokat - Małgorzata Pisanko 

• Radny - Adam Szczerba 

• Radny - Wojciech Rojek 

• Naczelnik - Iwona Kozon 

• Radny - Paweł Turek 

• Naczelnik - Iwona Kozon 

• Adwokat - Małgorzata Pisanko 

• Radny - Paweł Turek 

• Naczelnik - Iwona Kozon 

• Radny - Paweł Turek 

• Naczelnik - Iwona Kozon 

• Radny - Adam Szczerba 

• Radny - Eugeniusz Zaremba 

• Naczelnik - Iwona Kozon 

• Adwokat - Małgorzata Pisanko 

• Radny - Paweł Turek 

• Adwokat - Małgorzata Pisanko 

• Radny - Adam Szczerba 

• Radna - Monika Bieżuńska 

• Radna - Mariola Brzezińska. 

Po wyczerpaniu listy mówców, Przewodnicząca zamknęła dyskusję. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie, 

a następnie poddała projekt pod głosowanie. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 12, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Radosław Biernacki, Bogdan Roman Kuchta, Czesław Lach, Andrzej Tadeusz Lewandowski, 

Waldemar Marian Paradowski, Elżbieta Piórkowska, Piotr Pokraśniewicz, Mirosław Andrzej 

Powierza, Wojciech Zbigniew Rojek, Mateusz Śniadała, Marek Zdzisław Tauter, Grzegorz Wyszyński. 

PRZECIW (5) 

Monika Bieżuńska, Mariola Brzezińska, Bogdan Osik, Adam Szczerba, Paweł Turek. 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Danuta Kukwa, Eugeniusz Zaremba. 

BRAK GŁOSU (1) 

Dariusz Glinka. 

NIEOBECNI (1) 

Jan Abramczyk. 

Radni w wyniku głosowania jawnego przyjęli do realizacji uchwałę Nr XXV/310/20 w sprawie 

ustalenia wysokości stawek procentowych opłaty adiacenckiej. 
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15) P. Iwona Kozon – Naczelnik Wydziału Zagospodarowania Przestrzennego i Gospodarki 

Nieruchomościami przedstawiła projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Wyszków dla wybranych terenów 

położonych w miejscowościach: Tulewo, Tulewo Górne, Rybno, Rybienko Nowe, Rybienko Stare, 

Leszczydół - Nowiny, Leszczydół - Pustki, Leszczydół Stary, Leszczydół - Podwielątki, Łosinno. 

Przewodnicząca Rady poprosiła o opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie przedstawionego 

projektu uchwały. 

Opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radna - P. Danuta Kukwa przedstawiła pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

Radny – P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

Radny – P. Grzegorz Wyszyński przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw Społecznych. 

Radny – P. Eugeniusz Zaremba przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz 

Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad powyższym projektem uchwały. 

W dyskusji głos zabrali: 

• Radny - Adam Szczerba 

• Naczelnik - Iwona Kozon 

• Radna - Elżbieta Piórkowska. 

Po wyczerpaniu listy mówców, Przewodnicząca zamknęła dyskusję. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie, 

a następnie poddała projekt pod głosowanie. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Radosław Biernacki, Mariola Brzezińska, Bogdan Roman Kuchta, Danuta Kukwa, Czesław Lach, 

Andrzej Tadeusz Lewandowski, Waldemar Marian Paradowski, Elżbieta Piórkowska, Piotr 

Pokraśniewicz, Mirosław Andrzej Powierza, Wojciech Zbigniew Rojek, Mateusz Śniadała, Marek 

Zdzisław Tauter, Grzegorz Wyszyński, Eugeniusz Zaremba. 

PRZECIW (2) 

Bogdan Osik, Adam Szczerba. 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Monika Bieżuńska, Paweł Turek. 

BRAK GŁOSU (1) 

Dariusz Glinka. 

NIEOBECNI (1) 

Jan Abramczyk. 

Radni w wyniku głosowania jawnego przyjęli do realizacji uchwałę Nr XXV/311/20 w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy 

Wyszków dla wybranych terenów położonych w miejscowościach: Tulewo, Tulewo Górne, Rybno, 

Rybienko Nowe, Rybienko Stare, Leszczydół - Nowiny, Leszczydół - Pustki, Leszczydół Stary, 

Leszczydół - Podwielątki, Łosinno. 
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16) P. Iwona Kozon – Naczelnik Wydziału Zagospodarowania Przestrzennego i Gospodarki 

Nieruchomościami przedstawiła projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Wyszków dla wybranych terenów 

położonych w miejscowościach: Lucynów, Deskurów, Tumanek, Skuszew, Kamieńczyk. 

Przewodnicząca Rady poprosiła o opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie przedstawionego 

projektu uchwały. 

Opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radna - P. Danuta Kukwa przedstawiła pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

Radny – P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

Radny – P. Grzegorz Wyszyński przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw Społecznych. 

Radny – P. Eugeniusz Zaremba przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz 

Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad powyższym projektem uchwały. 

Radni nie zabierali głosu w dyskusji. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie, 

a następnie poddała projekt pod głosowanie. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Radosław Biernacki, Mariola Brzezińska, Bogdan Roman Kuchta, Danuta Kukwa, Czesław Lach, 

Andrzej Tadeusz Lewandowski, Waldemar Marian Paradowski, Elżbieta Piórkowska, Piotr 

Pokraśniewicz, Mirosław Andrzej Powierza, Wojciech Zbigniew Rojek, Marek Zdzisław Tauter, 

Grzegorz Wyszyński, Eugeniusz Zaremba. 

PRZECIW (2) 

Bogdan Osik, Adam Szczerba. 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Monika Bieżuńska, Mateusz Śniadała, Paweł Turek 

BRAK GŁOSU (1) 

Dariusz Glinka. 

NIEOBECNI (1) 

Jan Abramczyk. 

Radni w wyniku głosowania jawnego przyjęli do realizacji uchwałę Nr XXV/312/20 w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy 

Wyszków dla wybranych terenów położonych w miejscowościach: Lucynów, Deskurów, Tumanek, 

Skuszew, Kamieńczyk. 
 

17) P. Iwona Kozon – Naczelnik Wydziału Zagospodarowania Przestrzennego i Gospodarki 

Nieruchomościami przedstawiła projekt uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Wyszkowa dla działek obszaru przemysłowego 

położonego przy ulicy Leśnej.  

Przewodnicząca Rady poprosiła o opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie przedstawionego 

projektu uchwały. 
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Opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radna - P. Danuta Kukwa przedstawiła pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

Radny – P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

Radny – P. Grzegorz Wyszyński przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw Społecznych. 

Radny – P. Eugeniusz Zaremba przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz 

Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad powyższym projektem uchwały. 

W dyskusji głos zabrali: 

• Radna -Elżbieta Piórkowska 

• Naczelnik - Iwona Kozon 

• Radna - Elżbieta Piórkowska 

• Naczelnik - Iwona Kozon 

• Radny - Radosław Biernacki 

• Naczelnik - Iwona Kozon 

• Radny - Bogdan Osik 

• Naczelnik - Iwona Kozon 

• Radny – Bogdan Osik 

• Naczelnik - Iwona Kozon 

• Radna - Elżbieta Piórkowska 

• Radny - Bogdan Osik 

• Naczelnik - Iwona Kozon. 

Następnie, uwagi, które zostały zgłoszone do planu, a które nie zostały uwzględnione przez 

Burmistrza, zostały omówione przez Naczelnik - P. Iwonę Kozon i poddane przez Przewodniczącą 

Rady pod głosowanie. 

Głosowanie nad uwagami: 

Uwaga 1: Wnioskuję o wykreślenie w Rozdziale 3 § 7 ust. 3 punktu 2 i 3 ze względu na ich zapisy 

ograniczające prawo własności nieruchomości. Wyznaczone przez Gminę w projekcie planu granice 

władania nieruchomością nie umożliwią właścicielowi na dopuszczenie w przyszłości takiej 

działalności gospodarczej, która wyznaczałaby poza te granice, gdzie obecny miejscowy plan na to 

pozwala. W następstwie nowych zapisów projektu planu strata przedsiębiorcy w wyniku 

wykonywania przez Gminę władztwa planistycznego może być znaczna. 2. Gmina nie przedstawiła, 

żadnych danych związanych z możliwością realizacji określonych planów pod kątem zdolności 

finansowej gminy, w szczególności czy posiada środki pozwalające na odszkodowania dla właścicieli 

nieruchomości, które straciły na wartości w wyniku rozwiązań przewidzianych w planie 

przestrzennym. Jednocześnie mając na uwadze decyzje w zakresie podwyżek podatków w związku 

z trudnościami finansowymi gminy. 3. Ponadto warto zwrócić uwagę że proponowane zmiany nie są 

zgodne z Konstytucją, która chroni prawa nabyte z tytułu posiadanej własności. (dot dz. nr 1178/29 

i 1178/24).  

Wyniki głosowania 

ZA: 1, PRZECIW: 11, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 
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ZA (1) 

Mateusz Śniadała. 

PRZECIW (11) 

Monika Bieżuńska, Bogdan Roman Kuchta, Danuta Kukwa, Bogdan Osik, Piotr Pokraśniewicz, 

Mirosław Andrzej Powierza, Wojciech Zbigniew Rojek, Adam Szczerba, Marek Zdzisław Tauter, 

Paweł Turek, Eugeniusz Zaremba. 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Radosław Biernacki, Mariola Brzezińska, Waldemar Marian Paradowski, Elżbieta Piórkowska. 

BRAK GŁOSU (4) 

Dariusz Glinka, Czesław Lach, Andrzej Tadeusz Lewandowski, Grzegorz Wyszyński. 

NIEOBECNI (1) 

Jan Abramczyk. 

Uwaga nie została uwzględniona. 
 

Uwaga 2: Stwierdzam, ze zapisy zawarte w projekcie zdecydowanie ograniczają dalszy rozwój 

działalności, którą obecnie prowadzę czyli skup złomu poprzez praktycznie uniemożliwienie mi 

nowych inwestycji dotyczących przetwarzania odpadów. 2. Zgodnie z §7 ust.3 pkt. 2 „zakazuje się 

lokalizacji przedsięwzięć mogących zawsze znacząco oddziaływać na środowisko, określonych 

w przepisach odrębnych z zakresu ochrony środowiska, z wyjątkiem inwestycji celu publicznego oraz 

kontynuowania w terenie oznaczonym symbolem 2 PU istniejących w dniu wejścia w życie planu ” 

W zawsze znacząco oddziałujące przedsięwzięcie wchodzi przetwarzanie odpadów niebezpiecznych 

oraz przetwarzanie jakichkolwiek odpadów w ilości powyżej 10ton/dobę - czyli takie przedsięwzięcia 

nie będą mogły być realizowane na moim terenie co jest możliwe obecnie. 3. Jako współwłaściciel 

firmy Eko-Wyszków Sp. z o.o. (zakład przetwarzania baterii) informuję również, ze zapisy §7 ust.3 

pkt. 3 uniemożliwiają mi dalsze prowadzenie działalności polegającej na prowadzeniu zbierania i 

przetwarzania odpadów innych niz niebezpieczne zaliczanych do przedsięwzięć mogących 

potencjalnie znacząco oddziaływać na środowisko, o której mowa w §3 ust. 1 pkt. 80 rozporządzenia 

Rady Ministrów z dnia 9 listopada 2010 r. w sprawie przedsięwzięć mogących znacząco oddziaływać 

na środowisko. 4. Głównym celem zakupu tej nieruchomości w dzielnicy przemysłowej było 

nieograniczone prowadzenie różnych form działalności gospodarczej, na które pozwala obecny 

m.p.z.p. Brak możliwości rozwojowych spowoduje, że potencjalni inwestorzy będą mieli 

ograniczone możliwości inwestycyjne na tym terenie spowodowane ograniczeniami wynikającymi 

z zapisów projektu m.p.z.p. co wpłynie na zdecydowany spadek wartości nieruchomości. Co nie jest 

bez znaczenia dla sytuacji majątkowej właściciela. Na zakup nieruchomości do celów prowadzenia 

działalności wzięliśmy kredyt, który jest spłacany wraz z odsetkami. Po całkowitej spłacie kredytu 

koszty zakupu znacząco wzrosną tak jak rosną podatki od nieruchomości. Dlatego przy planowanych 

zmianach m.p.z.p. (jeśli dojdą do skutku) może się okazać, że wartość działki będzie niższa, niż 

poniesione na jej zakup nakłady. Czy w tym przypadku gmina jest przygotowana na wypłatę 

odszkodowań? 5. Dlatego wnioskuję o wykreślenie w Rozdziale 3 §7 ust.3 pkt. 2 i 3 ze względu na 

zapisy ograniczające prawo własności nieruchomości oraz uniemożliwienie dalszego rozwoju firmy. 

6.Podstawą do opracowania projektu m.p.z.p. dla ulicy Leśnej były protesty dotyczące spalarni 

odpadów medycznych. Dlaczego zatem nie wprowadzono zapisu, że na danym terenie zakazuje się 

budowy spalarni odpadów, spalarni odpadów o kodach: 18 0101,18 0102,18 0103,18 0104,18 
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0106,18 0107,18 0108,18 0109,18 0110, 18 01 80, 18 O1 81, 18 01 82. To wykluczyłoby możliwość 

powstania kontrowersyjnej inwestycji i zakończyło trudny temat. Jak wiadomo dzielnica 

przemysłowa jest obszarem do prowadzenia uciążliwych działalności z dala od zabudowań 

mieszkalnych, które muszą być gdzieś wykonywane. (dot. dz. nr 1178/32).  

Wyniki głosowania: 

ZA: 0, PRZECIW: 11, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

PRZECIW (11) 

Radosław Biernacki, Monika Bieżuńska, Bogdan Roman Kuchta, Danuta Kukwa, Bogdan Osik, 

Waldemar Marian Paradowski, Piotr Pokraśniewicz, Mirosław Andrzej Powierza, Wojciech Zbigniew 

Rojek, Paweł Turek, Eugeniusz Zaremba. 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Mariola Brzezińska, Andrzej Tadeusz Lewandowski, Elżbieta Piórkowska, Mateusz Śniadała, Marek 

Zdzisław Tauter. 

BRAK GŁOSU (4) 

Dariusz Glinka, Czesław Lach, Adam Szczerba, Grzegorz Wyszyński. 

NIEOBECNI (1) 

Jan Abramczyk. 

Uwaga nie została uwzględniona. 

Po wyczerpaniu listy mówców, Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska przedstawiła projekt uchwały w sprawie uchwalenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Wyszkowa dla działek obszaru 

przemysłowego położonego przy ulicy Leśnej, a następnie poddała projekt pod głosowanie. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Monika Bieżuńska, Bogdan Roman Kuchta, Danuta Kukwa, Bogdan Osik, Waldemar Marian 

Paradowski, Piotr Pokraśniewicz, Mirosław Andrzej Powierza, Wojciech Zbigniew Rojek, Marek 

Zdzisław Tauter, Paweł Turek, Eugeniusz Zaremba. 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Radosław Biernacki, Mariola Brzezińska, Andrzej Tadeusz Lewandowski, Elżbieta Piórkowska, 

Mateusz Śniadała. 

BRAK GŁOSU (4) 

Dariusz Glinka, Czesław Lach, Adam Szczerba, Grzegorz Wyszyński. 

NIEOBECNI (1) 

Jan Abramczyk. 

Radni w wyniku głosowania jawnego przyjęli do realizacji uchwałę Nr XXV/313/20 w sprawie 

uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Wyszkowa dla działek 

obszaru przemysłowego położonego przy ulicy Leśnej. 
 

18) P. Iwona Kozon – Naczelnik Wydziału Zagospodarowania Przestrzennego i Gospodarki 

Nieruchomościami przedstawiła projekt uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
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zagospodarowania przestrzennego miasta Wyszkowa dla wybranych działek położonych przy 

ulicach: 11 Listopada, Pułtuskiej, Generała Józefa Sowińskiego, Ratuszowej, Komisji Edukacji 

Narodowej, Szpitalnej, Zapole, Złotych Kłosów, 3 Maja oraz Alei Róż (CZĘŚĆ 2). 

Przewodnicząca Rady poprosiła o opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie przedstawionego 

projektu uchwały. 

Opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radna - P. Danuta Kukwa przedstawiła pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

Radny – P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

Radna – P. Mariola Brzezińska przedstawiła pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw Społecznych. 

Radny – P. Eugeniusz Zaremba przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz 

Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad powyższym projektem uchwały. 

W dyskusji głos zabrali: 

• Radna - Elżbieta Piórkowska 

• Naczelnik - Iwona Kozon. 

Następnie, uwagi, które zostały zgłoszone do planu, a które nie zostały uwzględnione przez 

Burmistrza, zostały omówione przez Naczelnik - P. Iwonę Kozon i poddane przez Przewodniczącą 

Rady pod głosowanie. 

Głosowanie nad uwagami: 

Uwaga 1: do obszaru 6B: Zmiana wysokości zabudowy w jednostce planistycznej 2.MW: wysokość 

zabudowy - nie większa niż pięć kondygnacji naziemnych oraz nie większa niż 16 m. (dot. dz. nr 

2621/10, 2622/4, 2622/5, 2622/6, 2622/7; obręb Wyszków). 

Wyniki głosowania: 

ZA: 6, PRZECIW: 9, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Monika Bieżuńska, Mariola Brzezińska, Dariusz Glinka, Bogdan Osik, Mirosław Andrzej Powierza, 

Paweł Turek. 

PRZECIW (9) 

Radosław Biernacki, Bogdan Roman Kuchta, Danuta Kukwa, Elżbieta Piórkowska, Piotr 

Pokraśniewicz, Wojciech Zbigniew Rojek, Mateusz Śniadała, Marek Zdzisław Tauter, Eugeniusz 

Zaremba. 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Andrzej Tadeusz Lewandowski, Waldemar Marian Paradowski. 

BRAK GŁOSU (3) 

Czesław Lach, Adam Szczerba, Grzegorz Wyszyński. 

NIEOBECNI (1) 

Jan Abramczyk. 

Uwaga nie została uwzględniona. 
 

Uwaga 2: do obszaru 6B: Zmiana parametru zagospodarowania terenu odnoszącego się do 

powierzchni biologicznie czynnej w jednostce planistycznej 2.MW: nakaz zapewnienia - w ramach 
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działki budowlanej - procentowego udziału powierzchni biologicznie czynnej o wartości nie 

mniejszej niż 35%. (dot. dz. nr 2621/10, 2622/4, 2622/5, 2622/6, 2622/7; obręb Wyszków) .  

Wyniki głosowania: 

ZA: 5, PRZECIW: 9, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Monika Bieżuńska, Dariusz Glinka, Bogdan Osik, Waldemar Marian Paradowski, Paweł Turek. 

PRZECIW (9) 

Radosław Biernacki, Bogdan Roman Kuchta, Danuta Kukwa, Elżbieta Piórkowska, Mirosław Andrzej 

Powierza, Wojciech Zbigniew Rojek, Mateusz Śniadała, Marek Zdzisław Tauter, Eugeniusz Zaremba. 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Mariola Brzezińska, Andrzej Tadeusz Lewandowski, Piotr Pokraśniewicz. 

BRAK GŁOSU (3) 

Czesław Lach, Adam Szczerba, Grzegorz Wyszyński. 

NIEOBECNI (1) 

Jan Abramczyk. 

Uwaga nie została uwzględniona. 
 

Uwaga 3: do obszaru 6B: Zmiana wysokości zabudowy w jednostce planistycznej 2.MW: wysokość 

zabudowy - nie większa niż pięć kondygnacji naziemnych oraz nie większa niż 16 m. (dot. dz. nr 

2621/10, 2622/4, 2622/5, 2622/6, 2622/7; obręb Wyszków).  

Wyniki głosowania: 

ZA: 4, PRZECIW: 10, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Monika Bieżuńska, Dariusz Glinka, Bogdan Osik, Paweł Turek. 

PRZECIW (10) 

Radosław Biernacki, Bogdan Roman Kuchta, Danuta Kukwa, Elżbieta Piórkowska, Piotr 

Pokraśniewicz, Mirosław Andrzej Powierza, Wojciech Zbigniew Rojek, Mateusz Śniadała, Marek 

Zdzisław Tauter, Eugeniusz Zaremba. 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Mariola Brzezińska, Andrzej Tadeusz Lewandowski, Waldemar Marian Paradowski. 

BRAK GŁOSU (3) 

Czesław Lach, Adam Szczerba, Grzegorz Wyszyński. 

NIEOBECNI (1) 

Jan Abramczyk. 

Uwaga nie została uwzględniona. 
 

Uwaga 4: do obszaru 6B: Zmiana parametru zagospodarowania terenu odnoszącego się do 

powierzchni biologicznie czynnej w jednostce planistycznej 2.MW: nakaz zapewnienia - w ramach 

działki budowlanej - procentowego udziału powierzchni biologicznie czynnej o wartości nie 

mniejszej niż 35%. (dot. dz. nr 2621/10, 2622/4, 2622/5, 2622/6, 2622/7; obręb Wyszków) .  

Wyniki głosowania: 

ZA: 5, PRZECIW: 10, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Monika Bieżuńska, Bogdan Osik, Waldemar Marian Paradowski, Piotr Pokraśniewicz, Paweł Turek. 

PRZECIW (10) 

Radosław Biernacki, Bogdan Roman Kuchta, Danuta Kukwa, Andrzej Tadeusz Lewandowski, Elżbieta 

Piórkowska, Mirosław Andrzej Powierza, Wojciech Zbigniew Rojek, Mateusz Śniadała, Marek 

Zdzisław Tauter, Eugeniusz Zaremba. 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Mariola Brzezińska, Dariusz Glinka. 

BRAK GŁOSU (3) 

Czesław Lach, Adam Szczerba, Grzegorz Wyszyński. 

NIEOBECNI (1) 

Jan Abramczyk. 

Uwaga nie została uwzględniona. 
 

Uwaga 5: do obszaru 6B: Zmiana wysokości zabudowy w jednostce planistycznej 2.MW: wysokość 

zabudowy - nie większa niż pięć kondygnacji naziemnych oraz nie większa niż 16 m. (dot. dz. nr 

2621/10, 2622/4, 2622/5, 2622/6, 2622/7; obręb Wyszków).  

Wyniki głosowania: 

ZA: 5, PRZECIW: 10, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Monika Bieżuńska, Dariusz Glinka, Bogdan Osik, Waldemar Marian Paradowski, Paweł Turek. 

PRZECIW (10) 

Radosław Biernacki, Bogdan Roman Kuchta, Danuta Kukwa, Elżbieta Piórkowska, Piotr 

Pokraśniewicz, Mirosław Andrzej Powierza, Wojciech Zbigniew Rojek, Mateusz Śniadała, Marek 

Zdzisław Tauter, Eugeniusz Zaremba. 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Mariola Brzezińska, Andrzej Tadeusz Lewandowski. 

BRAK GŁOSU (3) 

Czesław Lach, Adam Szczerba, Grzegorz Wyszyński. 

NIEOBECNI (1) 

Jan Abramczyk. 

Uwaga nie została uwzględniona. 
 

uwaga 6: do obszaru 6B: Zmiana parametru zagospodarowania terenu odnoszącego się do 

powierzchni biologicznie czynnej w jednostce planistycznej 2.MW: nakaz zapewnienia - w ramach 

działki budowlanej - procentowego udziału powierzchni biologicznie czynnej o wartości nie 

mniejszej niż 35%. (dot. dz. nr 2621/10, 2622/4, 2622/5, 2622/6, 2622/7; obręb Wyszków).  

Wyniki głosowania: 

ZA: 5, PRZECIW: 10, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Monika Bieżuńska, Bogdan Osik, Waldemar Marian Paradowski, Piotr Pokraśniewicz, Paweł Turek. 
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PRZECIW (10) 

Radosław Biernacki, Mariola Brzezińska, Bogdan Roman Kuchta, Danuta Kukwa, Elżbieta 

Piórkowska, Mirosław Andrzej Powierza, Wojciech Zbigniew Rojek, Mateusz Śniadała, Marek 

Zdzisław Tauter, Eugeniusz Zaremba. 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Dariusz Glinka, Andrzej Tadeusz Lewandowski. 

BRAK GŁOSU (3) 

Czesław Lach, Adam Szczerba, Grzegorz Wyszyński. 

NIEOBECNI (1) 

Jan Abramczyk. 

Uwaga nie została uwzględniona. 

Po wyczerpaniu listy mówców, Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska przedstawiła projekt uchwały w sprawie uchwalenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Wyszkowa dla wybranych działek 

położonych przy ulicach: 11 Listopada, Pułtuskiej, Generała Józefa Sowińskiego, Ratuszowej, Komisji 

Edukacji Narodowej, Szpitalnej, Zapole, Złotych Kłosów, 3 Maja oraz Alei Róż (CZĘŚĆ 2), a następnie 

poddała projekt pod głosowanie 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Radosław Biernacki, Mariola Brzezińska, Bogdan Roman Kuchta, Danuta Kukwa, Waldemar Marian 

Paradowski, Elżbieta Piórkowska, Piotr Pokraśniewicz, Mirosław Andrzej Powierza, Wojciech 

Zbigniew Rojek, Mateusz Śniadała, Marek Zdzisław Tauter, Paweł Turek, Eugeniusz Zaremba. 

PRZECIW (2) 

Monika Bieżuńska, Bogdan Osik. 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Dariusz Glinka, Andrzej Tadeusz Lewandowski. 

BRAK GŁOSU (3) 

Czesław Lach, Adam Szczerba, Grzegorz Wyszyński. 

NIEOBECNI (1) 

Jan Abramczyk. 

Radni w wyniku głosowania jawnego przyjęli do realizacji uchwałę Nr XXV/314/20 w sprawie 

uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Wyszkowa dla 

wybranych działek położonych przy ulicach: 11 Listopada, Pułtuskiej, Generała Józefa 

Sowińskiego, Ratuszowej, Komisji Edukacji Narodowej, Szpitalnej, Zapole, Złotych Kłosów, 3 Maja 

oraz Alei Róż (CZĘŚĆ 2). 
 

19) P. Anna Gołębiewska – Sekretarz Gminy przedstawiła projekt uchwały w sprawie ustalenia 

wysokości diet przewodniczących organów wykonawczych jednostek pomocniczych oraz zasad 

zwrotu kosztów podróży służbowych. 

Przewodnicząca Rady poprosiła o opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie przedstawionego 

projektu uchwały. 
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Opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radna - P. Danuta Kukwa przedstawiła pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

Radny – P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

Radna – P. Mariola Brzezińska przedstawiła pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw Społecznych. 

Radny – P. Eugeniusz Zaremba przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz 

Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad powyższym projektem uchwały. 

W dyskusji głos zabrali: 

 Radny - Bogdan Osik  

 Sekretarz - Anna Gołębiewska 

 Radny - Bogdan Osik 

 Sekretarz - Anna Gołębiewska 

 Radny - Bogdan Osik 

 Radna - Elżbieta Piórkowska 

 Radny - Czesław Lach 

 Radny - Eugeniusz Zaremba 

 Radna - Monika Bieżuńska 

 Radny - Paweł Turek 

 Radny – Bogdan Osik, w imieniu Klubu „Masz Wybór” zgłosił następujący wniosek formalny:  

„w paragrafie 1 zmienić wysokość ryczałtu na kwotę 276 zł i w paragrafie 2 zmienić wartość 

potrącenia z 10% na 5%.”  

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie powyższy wniosek. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 4, PRZECIW: 14, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Monika Bieżuńska, Dariusz Glinka, Bogdan Osik, Paweł Turek. 

PRZECIW (14) 

Radosław Biernacki, Mariola Brzezińska, Bogdan Roman Kuchta, Danuta Kukwa, Czesław Lach, 

Andrzej Tadeusz Lewandowski, Elżbieta Piórkowska, Piotr Pokraśniewicz, Mirosław Andrzej 

Powierza, Wojciech Zbigniew Rojek, Mateusz Śniadała, Marek Zdzisław Tauter, Grzegorz Wyszyński, 

Eugeniusz Zaremba. 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Waldemar Marian Paradowski. 

BRAK GŁOSU (1) 

Adam Szczerba. 

NIEOBECNI (1) 

Jan Abramczyk. 

Wniosek nie został podjęty. 

Po wyczerpaniu listy mówców, Przewodnicząca zamknęła dyskusję. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie, 

a następnie poddała projekt pod głosowanie. 
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Wyniki głosowania: 

ZA: 16, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Radosław Biernacki, Mariola Brzezińska, Dariusz Glinka, Bogdan Roman Kuchta, Danuta Kukwa, 

Czesław Lach, Andrzej Tadeusz Lewandowski, Waldemar Marian Paradowski, Elżbieta Piórkowska, 

Piotr Pokraśniewicz, Mirosław Andrzej Powierza, Wojciech Zbigniew Rojek, Mateusz Śniadała, 

Marek Zdzisław Tauter, Grzegorz Wyszyński, Eugeniusz Zaremba. 

PRZECIW (1) 

Bogdan Osik 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Monika Bieżuńska, Paweł Turek. 

BRAK GŁOSU (1) 

Adam Szczerba. 

NIEOBECNI (1) 

Jan Abramczyk. 

Radni w wyniku głosowania jawnego przyjęli do realizacji uchwałę Nr XXV/315/20 w sprawie 

ustalenia wysokości diet przewodniczących organów wykonawczych jednostek pomocniczych 

oraz zasad zwrotu kosztów podróży służbowych. 
 

20) P. Anna Gołębiewska – Sekretarz Gminy przedstawiła projekt uchwały w sprawie wystąpienia 

Gminy Wyszków ze Związku Gmin Wiejskich Rzeczypospolitej Polskiej. 

Przewodnicząca Rady poprosiła o opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie przedstawionego 

projektu uchwały. 

Opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radna - P. Danuta Kukwa przedstawiła pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

Radny – P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

Radny – P. Grzegorz Wyszyński przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw Społecznych. 

Radny – P. Eugeniusz Zaremba przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz 

Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad powyższym projektem uchwały. 

Radni nie zabierali głosu w dyskusji. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie, 

a następnie poddała projekt pod głosowanie. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Radosław Biernacki, Monika Bieżuńska, Mariola Brzezińska, Dariusz Glinka, Bogdan Roman Kuchta, 

Danuta Kukwa, Czesław Lach, Andrzej Tadeusz Lewandowski, Bogdan Osik, Waldemar Marian 

Paradowski, Elżbieta Piórkowska, Piotr Pokraśniewicz, Mirosław Andrzej Powierza, Wojciech 

Zbigniew Rojek, Mateusz Śniadała, Marek Zdzisław Tauter, Paweł Turek, Grzegorz Wyszyński, 

Eugeniusz Zaremba. 
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BRAK GŁOSU (1) 

Adam Szczerba. 

NIEOBECNI (1) 

Jan Abramczyk. 

Radni w wyniku głosowania jawnego przyjęli do realizacji uchwałę Nr XXV/316/20 w sprawie 

wystąpienia Gminy Wyszków ze Związku Gmin Wiejskich Rzeczypospolitej Polskiej. 
 

21) P. Dariusz Korczakowski – Skarbnik przedstawił projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji 

Samodzielnemu Publicznemu Zespołowi Zakładów Opieki Zdrowotnej w Wyszkowie. 

Przewodnicząca Rady poprosiła o opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie przedstawionego 

projektu uchwały. 

Opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radna - P. Danuta Kukwa przedstawiła pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

Radny – P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

Radny – P. Grzegorz Wyszyński przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw Społecznych. 

Radny – P. Eugeniusz Zaremba przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz 

Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad powyższym projektem uchwały. 

Radni nie zabierali głosu w dyskusji. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie, 

a następnie poddała projekt pod głosowanie. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Radosław Biernacki, Monika Bieżuńska, Mariola Brzezińska, Dariusz Glinka, Bogdan Roman Kuchta, 

Danuta Kukwa, Czesław Lach, Andrzej Tadeusz Lewandowski, Bogdan Osik, Waldemar Marian 

Paradowski, Elżbieta Piórkowska, Piotr Pokraśniewicz, Mirosław Andrzej Powierza, Wojciech 

Zbigniew Rojek, Mateusz Śniadała, Marek Zdzisław Tauter, Paweł Turek, Grzegorz Wyszyński, 

Eugeniusz Zaremba. 

BRAK GŁOSU (1) 

Adam Szczerba. 

NIEOBECNI (1) 

Jan Abramczyk. 

Radni w wyniku głosowania jawnego przyjęli do realizacji uchwałę Nr XXV/317/20 w sprawie 

udzielenia dotacji Samodzielnemu Publicznemu Zespołowi Zakładów Opieki Zdrowotnej 

w Wyszkowie. 
 

22) P. Dariusz Korczakowski – Skarbnik przedstawił projekt uchwały w sprawie obniżenia średniej 

ceny skupu żyta przyjmowanej jako podstawa obliczania podatku rolnego na obszarze gminy 

Wyszków. 

Przewodnicząca Rady poprosiła o opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie przedstawionego 

projektu uchwały. 
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Opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radna - P. Danuta Kukwa przedstawiła pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

Radny – P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

Radny – P. Grzegorz Wyszyński przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw Społecznych. 

Radny – P. Eugeniusz Zaremba przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz 

Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad powyższym projektem uchwały. 

W dyskusji głos zabrali: 

 Radny - Paweł Turek 

 Skarbnik - Dariusz Korczakowski 

 Radny - Paweł Turek (Ad Vocem) 

 Skarbnik - Dariusz Korczakowski 

 Radny - Paweł Turek (Ad Vocem). 

Po wyczerpaniu listy mówców, Przewodnicząca zamknęła dyskusję. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie, 

a następnie poddała projekt pod głosowanie. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Radosław Biernacki, Dariusz Glinka, Bogdan Roman Kuchta, Danuta Kukwa, Czesław Lach, Andrzej 

Tadeusz Lewandowski, Waldemar Marian Paradowski, Piotr Pokraśniewicz, Mirosław Andrzej 

Powierza, Wojciech Zbigniew Rojek, Mateusz Śniadała, Marek Zdzisław Tauter, Grzegorz Wyszyński, 

Eugeniusz Zaremba. 

PRZECIW (4) 

Monika Bieżuńska, Bogdan Osik, Adam Szczerba, Paweł Turek. 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Mariola Brzezińska, Elżbieta Piórkowska. 

NIEOBECNI (1) 

Jan Abramczyk. 

Radni w wyniku głosowania jawnego przyjęli do realizacji uchwałę Nr XXV/318/20 w sprawie 

obniżenia średniej ceny skupu żyta przyjmowanej jako podstawa obliczania podatku rolnego na 

obszarze gminy Wyszków. 
 

23) Skarbnik – P. Dariusz Korczakowski przedstawił projekt uchwały zmieniający uchwałę 

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2020-2028.  

Przewodnicząca Rady poprosiła o opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie przedstawionego 

projektu uchwały. 

Opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radna - P. Danuta Kukwa przedstawiła pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

Radny – P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

Radny – P. Grzegorz Wyszyński przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw Społecznych. 
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Radny – P. Eugeniusz Zaremba przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz 

Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad powyższym projektem uchwały. 

Radni nie zabierali głosu w dyskusji. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie, 

a następnie poddała projekt pod głosowanie. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Radosław Biernacki, Monika Bieżuńska, Mariola Brzezińska, Dariusz Glinka, Bogdan Roman Kuchta, 

Danuta Kukwa, Czesław Lach, Andrzej Tadeusz Lewandowski, Bogdan Osik, Waldemar Marian 

Paradowski, Elżbieta Piórkowska, Piotr Pokraśniewicz, Mirosław Andrzej Powierza, Wojciech 

Zbigniew Rojek, Adam Szczerba, Mateusz Śniadała, Marek Zdzisław Tauter, Paweł Turek, Grzegorz 

Wyszyński, Eugeniusz Zaremba. 

NIEOBECNI (1) 

Jan Abramczyk. 

Radni w wyniku głosowania jawnego przyjęli do realizacji uchwałę Nr XXV/319/20 zmieniającą 

uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2020-2028. 
 

24) P. Dariusz Korczakowski – Skarbnik przedstawił projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie 

Gminy Wyszków na 2020 r.  

Przewodnicząca Rady poprosiła o opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie przedstawionego 

projektu uchwały. 

Opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radna - P. Danuta Kukwa przedstawiła pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

Radny – P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

Radny – P. Grzegorz Wyszyński przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw Społecznych. 

Radny – P. Eugeniusz Zaremba przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz 

Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad powyższym projektem uchwały. 

Radni nie zabierali głosu w dyskusji. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie, 

a następnie poddała projekt pod głosowanie. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Radosław Biernacki, Monika Bieżuńska, Mariola Brzezińska, Dariusz Glinka, Bogdan Roman Kuchta, 

Danuta Kukwa, Czesław Lach, Andrzej Tadeusz Lewandowski, Bogdan Osik, Waldemar Marian 

Paradowski, Elżbieta Piórkowska, Piotr Pokraśniewicz, Mirosław Andrzej Powierza, Wojciech 

Zbigniew Rojek, Adam Szczerba, Mateusz Śniadała, Marek Zdzisław Tauter, Paweł Turek, Grzegorz 

Wyszyński, Eugeniusz Zaremba. 
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NIEOBECNI (1) 

Jan Abramczyk. 

Radni w wyniku głosowania jawnego przyjęli do realizacji uchwałę Nr XXV/320/20 w sprawie zmian 

w budżecie Gminy Wyszków na 2020 r. 
 

Ad. 6. 

Raport z realizacji Programu Rozwoju Gminy Wyszków na lata 2016-2020 (załącznik nr 3 do protokołu). 
 

Ad. 7. 

P. Anna Gołębiewska – Sekretarz Gminy oraz P. Elżbieta Piórkowska – Przewodnicząca Rady 

Miejskiej przedstawiły Informacje o wynikach analizy oświadczeń majątkowych za 2019 r., 

dokonanej przez Naczelnika Urzędu Skarbowego. 
 

Ad. 8. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poprosiła, aby wszystkie zapytania, zgłoszone na 

dzisiejszej sesji, przedłożyć na piśmie do Biura Rady. Odpowiedzi radnym zostaną również 

udzielone na piśmie. 

W sprawach różnych głos zabrali (wg kolejności zgłoszeń): 

 Radny - Bogdan Osik 

 Radny - Czesław Lach 

 Radna - Elżbieta Piórkowska 

 Radny - Adam Szczerba 

 Radny - Czesław Lach 

 Radny - Adam Szczerba 

 Radny - Czesław Lach 

 Radna - Elżbieta Piórkowska 

 Radny - Radosław Biernacki 

 Sekretarz - Anna Gołębiewska 

 Radna - Elżbieta Piórkowska 

 Radny – Radosław Biernacki. 
 

Ad. 9. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska podziękowała wszystkim za przybycie i udział 

w  obradach sesji i o godzinie 15:40, uznając porządek obrad XXV Sesji Rady Miejskiej za 

wyczerpany, dokonała zamknięcia obrad. 

Szczegółowy przebieg obrad, przedstawia nagranie z sesji Rady Miejskiej –link: 

https://esesja.tv/transmisja/11105/gmina-wyszkow-sesja-nr-xxv-z-dnia-3-grudnia-2020-r.htm  

 

 

Protokołowała:        Przewodnicząca Rady 

 

Bożena Czerwińska        Elżbieta Piórkowska 

https://esesja.tv/transmisja/11105/gmina-wyszkow-sesja-nr-xxv-z-dnia-3-grudnia-2020-r.htm

